



Die deutsche Bundesregierung ist sich der Aktivität der AgPR zum Recycling von PVC-Fußbodenbelägen bewusst!

*Aus dem Grußwort der Bundesministerin für Umwelt, Naturschutz und nukleare Sicherheit Frau Svenja Schulze zum 30-jährigen Bestehen der AGPU im Juni 2018:*

„Die AGPU hat seit Anfang der 1990er Jahre gemeinsam mit ihren Mitgliedsunternehmen dabei geholfen, Sammel- und Verwertungssysteme einzuführen. Dazu zählen zum Beispiel solche für Fenster und **Bodenbeläge** – und damit für die wichtigsten gebrauchten Bauprodukte aus PVC.

Die Branche hat dadurch schon früh die Weichen für ressourcen-schonende Materialkreisläufe gestellt und dafür gesorgt, dass ihr Werkstoff die Nachhaltigkeitskriterien erfüllt. Das nützt auch dem Klima: Beim Neubau und der energetischen Gebäudesanierung leisten energie- und ressourceneffiziente Bauprodukte einen Beitrag dazu, dass die Klimaschutzziele der Bundesregierung erreicht werden.“

---

The German Federal Government is aware of our activities for the recycling of PVC floor coverings!

*From the greeting address sent by the German Federal Minister for the Environment, Nature Conservation, Building and Nuclear Safety, Ms Svenja Schulze, on the occasion of the 30<sup>th</sup> anniversary of the AGPU in June 2018.*

“The AGPU has been involved in introducing collection and recycling systems since the early 1990s. These include systems for windows and **floor coverings** - and thus, for the most important used building products made of PVC.

The industry has thus paved the way for resource-efficient material cycles from an early date and has helped to ensure that its material meets the criteria for sustainability. This also benefits the climate: the energy- and resource-efficient building products used for new building projects and in improving the energy efficiency of buildings make an important contribution to reaching the German government’s climate protection goals.”